
Til stede: 
 
Helge Tryggeseth - medlem FAU 

Tone Dahlen – medlem FAU 
Olav Nordli – vara politisk representant 
Kari – Louise Johnsen – pedagogisk ansatt BUS 

Allan Andersson – pedagogisk ansatt BUS 
Arne Martin Dæhlen Sangnæs 10A - leder elevrådet BUS 
Ragnhild Lind – rektor BUS 

 

 

REFERAT FRA SU/SMU-MØTE ONSDAG 06. DESEMBER 2023 

 

Sted: Pauserom BUS 

Tid: kl. 1830 

 

Saksliste: 
 

Sak 8 – 2324 Godkjenning av innkalling med saksliste. Godkjent. 
 

Sak 9 – 2324 Godkjenning referat SU 25.10.23. Godkjent. 
 

Sak 10 – 2324 BUS skoleåret 2324: Utviklingsområder og bemanningssituasjon.  
Ny sosiallærer ansatt, Henrik Fodstad fra 01.01.24.  
 
Innføringsklassen øker i antall (16 stk. pr nå), og det kan bli trangt om plassen på skolen. 
Vanskelig å få tak i riktig lærerkompetanse. Elevene i innføringsklassen får for dårlig 
oppfølging i forhold til psykisk helse, mener rektor.  
 
Utviklingsområder: Lesing og fellesskap to viktige satsningsområder. Det satses mye på 
lesing framover, jfr. Pisa-undersøkelsen. Innkjøp: Bøker prioriteres. Ny leseplan i kommunen 
nå, og vi fortsetter med fokus på lesing ut skoleåret.  
 
Sak 11 – 2324 Budsjett 2024. Budsjettet for skole/barnehage skal ned med ca. 6 millioner 
kroner. Vanskelig å spare mye på hver enkelt skole. Selv om elevtallet går ned, vil det ikke 
føre til færre klasser eller færre lærere. Vanlig drift er allerede på et bunnivå.  
 

Sak 12 – 2324 Informasjon fra FAU.  
Planlegging av nyttårsball godt i gang. Kuvertprisen for mat gått noe ned. Vil holde prisen 
nede og inkludere alle. Bidrar hvis noen ikke har råd til å gå på ball. Pris kr. 150,- for hver 
elev. Frode Myrdal står for musikk (DJ).  
 
Budsjett for FAU på plass.  
 
Samarbeidsprosjekt mellom elevrådet, FAU og skolekorpset om oppgradering av F-bygget. 
Nytt dekketøy, sofagruppe mm.  
 



Sak 13 – 2324 Informasjon fra elevrådet BUS.  
Nyttårsballet: Elevrådet lager invitasjoner og sørger for reklame for arrangementet. Har en 
ballkomité og har fordelt de fleste oppgaver. Skolen har oversikt over allergier. I forbindelse 
med påmelding må elevrådet skaffe oversikt over eventuelle vegetarianere. Elevrådet må 
skaffe seg oversikt over musikkønsker til ballet i løpet av de første dagene etter nyttår – 
anonym Forms-undersøkelse – og formidle dette til Myrdal. Nulltoleranse for fjas i 
ballkomiteen! 
 
Elevrådet har snakket litt om mobilforbud.  
 

Sak 14 – 2324 Eventuelt. 
 
Politisk representant stilte spørsmål om bruk av allerede bosatte ukrainere som lærere for 
flyktningene. Flyktningekontoret kan eventuelt sette oss i kontakt med aktuelle personer. 
Det er dessverre slik at mange kompetente folk blir snappet opp av andre institusjoner, for 
eksempel forsvaret.  
 
Ny kaffetrakter på lærerværelset! 
 

Referent: Kari-Louise Johnsen 

           


